

Title (en)

DEVICE FOR HOLDING PANS ON COOKERS.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM FESTHALTEN VON KOCHGEFÄSSEN AUF DER KOCHPLATTE.

Title (fr)

DISPOSITIF POUR MAINTENIR LES CASSEROLES SUR LES CUISINIERES.

Publication

**EP 0172863 A1 19860305 (FR)**

Application

**EP 85901020 A 19850306**

Priority

FR 8403707 A 19840309

Abstract (en)

[origin: WO8504238A1] The device enabling to hold pans on cookers is secured to the latter. It is comprised of a base (1) on which a main element (20) is secured. The main element (20) is comprised of a vertical body (6) wherein may slide or pivot the vertical axis (13, 14) of a horizontal rod (9, 15) mounted on a spring (10, 18) of which the outer end (11, 16, 17), bent downwardly, enables to retain the pans (19) by their edge.

Abstract (fr)

Dispositif permettant de maintenir les casseroles. Il se fixe sur les cuisinières. Il est constitué d'une base (1) dans laquelle un élément principal (20) vient se bloquer. L'élément principal (20) se compose d'un corps vertical (6) dans lequel peuvent coulisser ou pivoter l'axe vertical (13) (14) d'une tige horizontale (9) (15), montée sur ressort (10) (18), dont l'extrémité extérieure (11) (16) (17), recourbée vers le bas, permet de retenir les casseroles (19) par leur rebord.

IPC 1-7

**F24C 15/36**

IPC 8 full level

**F24C 15/36** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F24C 15/36** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8504238A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8504238 A1 19850926**; AU 4060685 A 19851011; EP 0172863 A1 19860305; FR 2560761 A1 19850913

DOCDB simple family (application)

**FR 8500043 W 19850306**; AU 4060685 A 19850306; EP 85901020 A 19850306; FR 8403707 A 19840309